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Lublin, dn. U lipca 2017 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

Za pośrednictwem 
Przewodniczącego 

Rady Miasta Lublin 

Interpelacja w sprawie usunięcia szkód na drodze prywatnej, 
powstałych podczas budowy ulicy Poligonowej. 

Szanowny Panie Prezydencie, 
zwróciła się do mnie mieszkanka ulicy Poligonowej, Pani ---------- ------- z prośbą o pomoc i 
inteiwencję, ponieważ jest wyczerpana psychicznie i straciła wiarę w to, że władze naszego miasta 
naprawdę stoją po stronie prawdy, uczciwości i sprawiedliwości w stosunku do mieszkańców. 
Problem dotyczy szkód jakie poczyniła firma budująca ulicę Poligonową w 2015 roku na jej posesji, 
czyli „Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Lubartów S. A.", które to szkody nie zostały do dnia 
dzisiejszego usunięte, mimo wielu zapewnień i jeszcze większej ilości inteiwencji i pism w tej 
sprawie. Miałem okazję widzieć grubą teczkę urzędowej korespondencji pomiędzy poszkodowaną 
mieszkanką, a ZDiM w Lublinie. Niebawem minie dwa lata od pierwszej interwencji, która miała 
miejsce w dniu 16 września 2015 roku. Wizja lokalna odbywająca się w towarzystwie wszystkich 
zainteresowanych stron, przy udziale Pana Prezydenta Artura Szymczyka wykazała słuszność skargi 
Pani ---------- ------- i Pan prezydent zapewniał, że szkody zostaną naprawione w przepisowym 
terminie dwóch tygodni. Usunięcie błota i gliny z drogi, oraz wyrównanie kamiennym kruszywem 
nastąpiło w przeciągu miesiąca, natomiast wymiany pokruszonych przez ciężarówki krawężników 
niestety nie udało się zrealizować do tej pory. 
Tak się składa, że ja pamiętam doskonale jak ta droga dojazdowa do posesji nr --/- wyglądała po 
realizacji i widzę jakie zmiany są po wybudowaniu ulicy Poligonowej. Przede wszystkim poziom 
nowej ulicy Poligonowej podniósł się w porówmaniu z poprzednim, więc należało bardziej zadbać o 
wyprofilowanie zjazdu na posesję pod odpowiednim kątem. Wykonawca robót był zobowiązany do 
wybrukowania wjazdów na wszystkie posesje z ulicy Poligonowej i zrobił to, lecz w tym przypadku 
niezbyt starannie. Nie rozumiem również dlaczego ZDiM nie jest w stanie wyegzekwować wymiany 
połamanych krawężników, chociaż takie były pierwotne ustalenia? 
Osobiście zapoznałem się ze zgromadzoną dokumentacją fotograficzną przez Panią ---------- ------- 
z której bez wątpienia wynika, że to ciężarówki firmy budującej ulicę Poligonową czyli, 
„Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Lubartów S. A." dokonały uszkodzeń, a nie jak niektórzy 
próbują sugerować firmy deweloperskiej, ponieważ budowa bloków mieszkalnych rozpoczęła się 
znacznie później. Takie są fakty, a z faktami się nie dyskutuje . 
W świetle tych faktów jestem przekonany o słuszności skargi Pani ---------- ------- i proszę Pana 
Prezydenta o zdecydowaną i skuteczną interwencję w tej sprawie, oraz definitywne i sprawiedliwe 
rozstrzygnięcie, raz na zawsze. 
Powinniśmy dążyć do tego, żeby nasi obywatele mieli przekonanie, że wszyscy jesteśmy równi 
wobec prawa i, że wszyscy razem i każdy z osobna ma prawo być sprawiedliwie traktowany. 
Suma takich indywidualnych niesprawiedliwości może tworzyć negatywną wizję obecnie 
sprawującej rządy w mieście Lublinie ekipy. 
Mam nadzieję, że Pani ---------- ------- nie będzie musiała korzystać z usług wymiaru 
sprawiedliwość, bo wtedy będę zmuszony jako świadek świadczyć za słusznością jej argumentów 
przeciw opieszałości służb podległych Panu Prezydentowi. 

Z poważaniem 


